
PROTOKÓŁ Nr XXXVII/22
z obrad sesji Rady Miejskiej w Chodczu

odbytej w dniu 31 marca 2022 roku.

           W obradach sesji uczestniczyło 13 radnych oraz:

Radca Prawny – Dorota Grabczyńska
Skarbnik MiG Chodecz – Monika Matuszewska
oraz pracownicy merytoryczni referatów Urzędu Miasta i Gminy Chodecz

Obrady sesji były transmitowane i nagrywane.

Proponowany  porządek  obrad

1. Otwarcie.
-     stwierdzenie prawomocności obrad,
- przyjęcie porządku obrad,
- przyjęcie  protokołu  z  poprzedniej sesji,

2.  Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.
-    przedłożenie informacji przez  Burmistrza Chodcza,
-    dyskusja,

3.  Sprawozdanie  o  odbytych  posiedzeniach  Komisji  Rady  Miejskiej  w  okresie
międzysesyjnym – Przewodniczący Komisji.
       -  dyskusja,
4. Sprawozdanie z działalności Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Chodczu 

za rok 2021.                                                       
       -  przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie – p. Katarzyna Jóźwiak,
       -  opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska,
       -  dyskusja,
       -  przyjęcie sprawozdania.

5.  Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru opłaty targowej w drodze inkasa.   
       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie – p. Dorota Grabczyńska,
       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów,
       -     dyskusja,
       -     podjęcie uchwały Nr  XXXVII/254/22,
6. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji sołectwa Chodeczek i przyłączenia miejscowości
Chodeczek do sołectwa Brzyszewo. 
       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie – p. Dorota Grabczyńska,
       -     opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska,
       -     dyskusja,
       -     podjęcie uchwały Nr  XXXVII/255/22, 
7. Podjęcie  uchwały w  sprawie  Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Chodecz w roku 2022.
       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie – p. Aneta Szarecka,
       -     opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska,
       -     dyskusja,
       -     podjęcie uchwały Nr  XXXVII/256/22,
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8.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  wykazu  kąpielisk  na  terenie  Miasta  i  Gminy
Chodecz oraz określenie sezonu kąpielowego w roku 2022.
       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie – p. Dorota Grabczyńska,
       -     opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska,
       -     dyskusja,
       -     podjęcie uchwały Nr  XXXVII/257/22, 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem
zbrojnym na terytorium tego państwa.
       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie – p. Dorota Grabczyńska,
       -     opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska,
       -     dyskusja,
       -     podjęcie uchwały Nr  XXXVII/258/22, 
10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Program Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok.
       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie – p. Katarzyna Jóźwiak,
       -     opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska,
       -     dyskusja,
       -     podjęcie uchwały Nr  XXXVII/259/22, 
11.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii rozwiązywania problemów społecznych
w Gminie Chodecz na lata 2022 – 2032.
       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie – p. Katarzyna Jóźwiak,
       -     opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska,
       -     dyskusja,
       -     podjęcie uchwały Nr  XXXVII/260/22, 
12.  Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy
Chodecz na rok 2022.
       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie – Skarbnik MiG Chodecz,
       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów,
       -     dyskusja,
       -     podjęcie uchwały Nr  XXXVII/261/22,
13.  Podjęcie  uchwały zmieniającej  uchwałę  w sprawie  Wieloletniej  Prognozy Finansowej
Miasta i Gminy Chodecz na lata 2022-2033.
       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie – Skarbnik MiG Chodecz,
       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów,
       -     dyskusja,
       -     podjęcie uchwały Nr  XXXVII/262/22,
14.  Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XXIV/179/21 Rady Miejskiej w Chodczu z
dnia 28 stycznia 2021r.  w sprawie ustalenia cen biletów, opłat i uprawnień do bezpłatnych
przejazdów w przewozie autobusami w publicznym transporcie zbiorowym organizowanym
przez  Miasto i  Gminę Chodecz oraz w sprawie ustalenia  Regulaminu przewozów w tym
transporcie.
       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie – p. Dorota Grabczyńska,
       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów,
       -     dyskusja,
       -     podjęcie uchwały Nr  XXXVII/263/22,
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15. Podjęcie uchwały  zmieniającej uchwałę Nr XXII/154/2020 Rady Miejskiej w Chodczu
z  dnia  25  listopada  2020r.  w  sprawie  zmiany  określenia  metody  ustalenia  opłaty  za
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz stawki opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi  a  także  zwolnienia  w  części  z  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami
komunalnymi  właścicieli  nieruchomości  zabudowanych  budynkami  mieszkalnymi
jednorodzinnymi kompostujących odpady biodegradowalne stanowiące odpady komunalne w
przydomowych kompostownikach  oraz określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez
właścicieli  nieruchomości  za  usługi  w  zakresie  odbierania  i  unieszkodliwiania  odpadów
komunalnych  oraz  opróżniania  zbiorników  bezodpływowych  i  transportu  nieczystości
ciekłych.
       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie – p. Lidia Chodorek,
       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów,
       -     dyskusja,
       -     podjęcie uchwały Nr  XXXVII/264/22,
16. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.
       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie – p. Dorota Grabczyńska,
       -     opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji,
       -     dyskusja,
       -     podjęcie uchwały Nr  XXXVII/265/22,
17. Interpelacje i zapytania  radnych.
18. Sprawy bieżące  i  wolne wnioski.
19. Zakończenie obrad sesji.

Ad.1 Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.

    W sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy Chodecz przy ul. Kaliskiej 2 o godz.13:00
Przewodnicząca Rady Miejskiej  w Chodczu – Pani  Anna Twardowska dokonała otwarcia
obrad  XXXVII  sesji  Rady Miejskiej  w Chodczu.  Powitała  radnych  oraz  pozostałe  osoby
obecne na sali. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, iż w obradach sesji uczestniczy 12 radnych na
stan ustawowy 15 radnych, wobec powyższego obrady dzisiejszej sesji są prawomocne do
podejmowania  uchwał.  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  przeszła  do  następnego  punktu
porządku obrad i przedstawiła proponowany porządek obrad - wprowadziła trzy dodatkowe
punkty.  Poddała  porządek  obrad  sesji  pod  głosowanie.  Za  przyjęciem  porządku  obrad
głosowało 12 radnych, przeciw 0, wstrzymało 0, porządek został przyjęty. 
         Przewodnicząca odczytała przyjęty porządek obrad i stwierdziła, iż Rada Miejska
będzie obradowała według przyjętego porządku obrad. Na sali w tej chwili jest 13 radnych.
Następnie przekazała, iż protokół z obrad XXXVI sesji został sporządzony, był wyłożony do
wglądu, każdy zainteresowany miał możliwość zapoznania się z protokołem w biurze rady.
Protokół został poddany pod głosowanie. Za przyjęciem protokołu Nr XXXVI/22 głosowało
13 radnych, przeciwnych 0, wstrzymujących 0. Przewodnicząca Rady stwierdziła, iż protokół
z poprzedniej sesji został przyjęty 13 głosami za.

Ad.2 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.

                   Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Twardowska poinformowała, że
w ostatniej chwili dostała informację, iż Pana Burmistrza nie będzie z uwagi na bardzo ważne

str. 3



spotkanie w Urzędzie Miasta Włocławek w sprawie relokacji uchodźców. Sprawozdania nie
będzie. Dyskusji nie było. 
    
Ad.  3  Sprawozdanie  o  odbytych  posiedzeniach  Komisji  Rady  Miejskiej  w  okresie
międzysesyjnym – Przewodniczący Komisji.

                Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Przewodniczących Komisji stałych
o przedłożenie sprawozdań ze swych posiedzeń w okresie międzysesyjnym.              

1) Przewodniczący Komisja Budżetu i Finansów – radny Makowiecki Grzegorz przedstawił,
iż  Komisja  w  okresie  międzysesyjnym  odbyła  jedno  posiedzenie.  Na  tej  Komisji
rozpatrywaliśmy pisma skierowane do Komisji, omawiane były zmiany do budżetu Miasta i
Gminy Chodecz na rok 2022 które szczegółowo przedstawi Pani Skarbnik. 

2)  Komisja  Rewizyjnej  –  radny  Sikorski  Adam  przedstawił,  iż  Komisja  w  okresie
międzysesyjnym  odbyła  jedno  posiedzenia  wspólnie  z  Komisją  Oświatową,  szczegóły
przedstawi przewodniczący Komisji Oświaty. 

3) Przewodniczący Komisji  Rolnej  i  Infrastruktury Technicznej  – radny Wiesław Feliniak
przekazał  iż  w  okresie  międzysesyjnym  Komisja  odbyła  jedno  posiedzenie,  na  którym
zapoznano  się  z  przebiegiem realizacji  zadań  inwestycyjnych  na  terenie  gminy Chodecz.
Rozpatrzyliśmy pisma skierowane do Komisji oraz w sprawach bieżących poruszano temat
konieczności  reaktywacji  spółki  wodnej  na  terenie  gminy  Chodecz,  rozmawiano  też
o problemach spowodowanych wystąpieniem suszy rolniczej oraz o uzupełnieniu ubytków
w  drogach  asfaltowych  po  sezonie  zimowym.  Został  sporządzony  wniosek  do  Pana
Burmistrza  z  prośbą  o  zakup  materiału  do  uzupełnienia  tych  ubytków.  Pisma,  które
rozpatrywano głównie dotyczyły naruszenia stosunków prawno - wodnych na terenie gminy.
Stosowne odpowiedzi zostały skierowane z biura rady do zainteresowanych.  

4) Przewodniczący Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska – radna Ewa Kwiatkowska
przekazała  iż  w  okresie  międzysesyjnym  Komisja  odbyła  jedno  posiedzenie,  na  którym
głównie analizowano projekty uchwał na dzisiejszą sesję, omawiane były także inne sprawy.
Dotyczyły m.in. pierwsza z nich to wniosek ustny Pani dyrektor Grażyny Wilińskiej, dyrektor
Centrum Kształcenia  dotyczący budowy zatoczki  w  bezpośrednim sąsiedztwie  szkoły  po
prawej stronie drogi w kierunku Włocławka. Zdaniem Komisji wniosek jest jak najbardziej
zasadny,  wpłynie znacznie na bezpieczeństwo dzieci uczących się w Centrum ale naszym
zdaniem wniosek złożony bezpośrednio przez panią dyrektor przyśpieszy znacznie pozytywne
rozpatrzenie  tego  wniosku.  Inną  omawianą sprawą  był  wniosek również  ustny dotyczący
zainstalowania oświetlenia przy szkole i przedszkolu w okolicach przejścia dla pieszych, tu
też jest wniosek Komisji żeby wystąpić z wnioskiem o zainstalowanie takiego oświetlenia.
Kolejna  sprawa  to  –  Komisja  złożyła  wniosek  do  pozostałych  Komisji  Rady w sprawie
dofinansowania  naszej  sekcji  artystycznej  przy  OSP w Chodczu  tzw.  naszej  orkiestry  na
zakup  koszul  i  wyjazdu.  Zarówno  koszule  jak  i  dofinansowanie  to  będzie  jakaś  forma
rekompensaty, podziękowania za zaangażowanie i wkład w promocję naszej gminy.  

5)   Komisja  Oświaty,  Zdrowia,  Kultury i  Sportu  –  radny Stempczyński  przekazał,  iż  w
ostatnim okresie międzysesyjnym Komisja obradowała raz wspólnie z Komisją Rewizyjną.
Temat główny posiedzenia związany był ze spotkaniem z panem dyrektorem naszej szkoły
Andrzejem Nowackim i omówieniem kilku ważnych spraw związanych z funkcjonowaniem
placówki,  wynikami  kontroli  Krajowej  Administracji  Skarbowej,  która  w  ubiegłym  roku
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odbyła się                     w placówce i zagadnieniami, które leżą w gestii Komisji Rewizyjnej,
w kompetencjach Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. Poruszyliśmy krótko mówiąc sprawy
związane                                                        z nieprawidłowościami, które zostały przez KAS
uwypuklone w protokole z kontroli, a także interesowało nas kwestia nadgodzin, dość dużej
liczby tych nadgodzin, organizacji pracy                    w placówce i takiego zarządzenia
menadżersko organizacyjnego,  wykonywania budżetu w tym m.in.  zakupu opału i  innych
materiałów  bieżących  a  także  np.  współpracy  ze  związkami  zawodowymi  jeśli  chodzi  o
arkusz organizacyjny placówki na dany rok szkolny, jego opiniowaniem, uzgadnianiem itp.
sprawami, a także też kwestia oceny cząstkowej pracy dyrektora szkoły gdyż pan dyrektor
kończy w miesiącu sierpniu swoją kadencję. Przewodniczący Komisji w imieniu wszystkich
radnych i Komisji chciałby oświadczyć, bo być może relacje z tej sesji oglądają mieszkańcy,
rodzice uczniów, oświadczyć jedną ważną rzecz, że radni nie ingerowali, nie ingerują i nie
mają  zamiaru  ingerować  w  kompetencje  zarówno  dyrektora  jak  i  rady pedagogicznej  bo
pojawiły się pewne plotki, że radni chcą ustalać zatrudnienie, kwestie organizacji placówki
jeśli  chodzi o liczbę oddziałów, zatrudnienia,  liczy uczniów. Jest  to  oczywista  nieprawda,
gdyż te wszystkie kompetencje leżą w gestii dyrektora szkoły,  który arkusz organizacyjny
przygotowuje,  przedstawia  do  zaopiniowania  Burmistrzowi,  Kuratorium  Oświaty  oraz
związkom zawodowym no i oczywiście radzie pedagogicznej, natomiast rzeczywiście tak jak
powiedziałem wcześniej interesowała nas kwestia nadgodzin, liczy nauczycieli jeśli chodzi o
fakt,  że  pamiętacie  państwo  kiedyś  tych  uczniów  było  dużo  więcej,  liczba  uczniów
zmniejszyła się praktycznie o ponad 200 osób                       a liczba zatrudnienia jeśli chodzi
o nauczycieli no stosunkowo niewiele. Dlatego radni gównie zajmują się tym żeby zapewnić
młodzieży, uczniom, nauczycielom odpowiednie warunki zatrudnienia, nauczania i tu pragnę
zauważyć w imieniu radnych koleżanek i kolegów, że chyba żeśmy się z tych zobowiązań
wywiązali gdyż budynki są odnowione, zarówno jeśli chodzi                    o starszą część
szkoły jak i nową, wyremontowane, ostatnio również i hala sportowa oraz boisko przy szkole.
Także uważam w imieniu swoim, koleżanek i kolegów radnych że te warunki się poprawiły i
to jest  nasze główne zadanie i  z tego jesteśmy rozliczani  aby te  warunki  dobre stwarzać.
Natomiast  kwestie  zarządzania  placówką,  zatrudnieniem  pozostają  wyłącznie  w  gestii
dyrektora szkoły i z tego pan dyrektor jest rozliczany przez organ nadzoru. Otrzymaliśmy
informację ale nie zdążaliśmy się zapoznać w pełnym zakresie, że wpłynęła jakaś petycja od
rodziców uczniów jeśli chodzi o liczbę uczniów poszczególnych oddziałów, chodzi o klasy
III. Chciałem tylko rodzicom mieszkańcom przypomnieć, że zawsze nie tylko w naszej szkole
po zakończeniu  tzw.  nauczania  wstępnego  w klasach  I-III  następuje  podział  dalej  już  na
kolejne lata nauki i to jest rzecz taka oczywista, kto będzie w poszczególnych oddziałach, jak
te  oddziały  będą  zorganizowane,  w  jakiej  liczbie  to  jest  kwestia  dyrektora  szkoły  więc
prosiłbym aby tych fake newsów nie czytać, nie słuchać, no i nie szczuć na radnych gdyż
naprawdę nie jest naszą rolą aby zarządzać placówką oświaty, od tego są odpowiednie osoby i
mam nadzieję, że tak pozostanie. 

6) Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – radny Łuczak Roman przekazał, iż
w okresie międzysesyjnym Komisja obradowała raz. Na posiedzeniu Komisja zajmowała się
rozpatrywaniem pism skierowanych do Komisji, pisma zostały rozpatrzone, zostały zrobiony
protokół dostępny w Urzędzie Gminy.

Dyskusji nie było.
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Ad.4  Sprawozdanie  z  działalności  Miejsko  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej
w Chodczu za rok 2021.                                                       
       
             Przewodnicząca o przedłożenie sprawozdania poprosiła Panią kierownik MGOPS
w Chodczu Katarzynę Jóźwiak. Pani Katarzyna poinformowała, iż zasadniczym przedmiotem
działalności Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Chodczu jest wykonywanie
na terenie Miasta i Gminy Chodecz szeroko rozumianych zadań z zakresu pomocy społecznej.
W 2021 roku z następujących form wsparcia skorzystało: z zasiłków okresowych 147 osób,
z  zasiłków  stałych  47  osób,  z  zasiłków  na  posiłek  175  rodzin,  z  dożywiania  108  osób,
z  funduszu  alimentacyjnego  28  rodzin,  ze  świadczeń  rodzicielskich  12  osób,  z  zasiłku
rodzinnego 152 rodziny, z zasiłku pielęgnacyjnego 90 osób, ze świadczeń opiekuńczych 42
osoby,  z  jednorazowych  zapomóg  z  tytułu  urodzenia  dziecka  27  osób,  ze  świadczeń
wychowawczych 555 rodzin. Pracownicy socjalni przeprowadzili 527 wywiadów i wydali dla
700 osób paczki żywnościowe, 346 osobom udzielili wsparcia w postaci pracy socjalnej, a 30
rodzinom wydano Karty Dużej Rodziny. Ponadto w Ośrodku Pomocy Społecznej realizowane
są  usługi  opiekuńcze  i  z  tej  formy  wsparcia  skorzystało  19  osób,  natomiast  ze
specjalistycznych usług opiekuńczych skorzystało 4 dzieci. W 2021 roku Ośrodek Pomocy
Społecznej  prowadził  centrum  integracji  międzypokoleniowej,  a  także  Klub  Seniora.
Działania te były realizowane w ramach projektu Lepsze jutro, wsparcie usług opiekuńczych i
usług  wsparcia  rodziny  na  terenie  Miasta  i  Gminy  Chodecz  współfinansowanego  z
europejskiego  funduszu  społecznego.  Ponadto  Ośrodek  Pomocy  Społecznej  prowadził
również  obsługę  zespołu  interdyscyplinarnego.  Celem zespołu  było  zwalczanie  przemocy
domowej i  pomoc osobom poszkodowanym tym przestępstwem. W 2021 roku aktywnych
było 8 niebieskich kart, 5 z nich zostało założonych na skutek informacji uzyskanych podczas
wykonywania  obowiązków służbowych przez odpowiednie  służby.  W toku prowadzonych
działań pomocą objęto 29 osób, w tym 8 kobiet, 11 mężczyzn i 10 dzieci. Działania zespołu
interdyscyplinarnego  ściśle  wiążą  się  z  działaniem  Komisji  rozwiązywania  problemów
alkoholowych w Chodczu, której obsługę również prowadzi tutejszy OPS. Komisja inicjuje i
monitoruje działania związane z edukacją             i profilaktyką rozwiązywania problemów
alkoholowych,  osoby  uzależnione  i  ich  rodziny  mogą  korzystać  ze  wsparcia  terapeuty
uzależnień, który jest do dyspozycji dwa razy w miesiącu                    w punkcie informacji
pomocy  terapeutycznej  i  psychologicznej.  MGOPS  realizował  również  gminny  program
profilaktyki  rozwiązywania  problemów  alkoholowych  oraz  przeciwdziałania  narkomanii,
którego  celem  było  ograniczenie  szkód  zdrowotnych  i  zaburzeń  życia  rodzinnego
wynikających z używania alkoholu i innych substancji psychoaktywnych oraz zjawiska picia
alkoholu,  używania  substancji  psychoaktywnych  i  podejmowania  innych  zachować
ryzykownych przez dzieci i młodzież.  W ramach programu funkcjonuje również świetlica
opiekuńczo  –  wychowawcza,  a  także  wspomniany  wcześniej  punkt  informacji  pomocy
terapeutycznej  i  psychologicznej  w  Chodczu.  Również  osoby  dorosłe  niepełnosprawne
są objęte pomocą tutejszego OPSu w postaci asystenta osobistego. Asystent jest zewnętrznym
wsparciem,  który  umożliwia  osobie  niepełnosprawnej  samodzielne  niezależne  życie
pomagając pokonywać te problemy, z którymi na co dzień osoba niepełnosprawna nie może
sonie poradzić. Zadaniem asystenta jest pomoc osobie niepełnosprawnej w codziennym życiu
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tak  aby  mogła  ona  aktywnie  uczestniczyć  w  życiu  społecznym.  Na  tym  zakończono.
Następnie  o  opinię  została  poproszona  Komisja  Obywatelska  i  Ochrony  Środowiska.
Kwiatkowska Ewa przedstawiła, iż opinia Komisji jest pozytywna.  Radni pytań nie mieli.
Sprawozdanie                              z działalności Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy
Społecznej  w Chodczu za  rok  2021 zostało  przez  Radę  Miejską  w Chodczu przyjęte  13
głosami za.
 

Ad. 5 Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru opłaty targowej w drodze inkasa.
  
            Przewodnicząca o przedłożenie informacji w sprawie podjęcia w/w uchwały poprosiła
panią  Dorotę  Grabczyńską.  Pani  Dorota  poinformowała,  iż  z  uwagi  na  to,  że  poprzedni
inkasent opłaty targowej złożył rezygnację, a z uwagi na sytuację covidową przez rok nie
pobieraliśmy  opłaty  targowej  dopiero  teraz  zasadnym  stało  się  powołanie  kolejnego
inkasenta. Kolejnym inkasentem będzie Urząd Miasta i Gminy Chodecz, a właściwie kolejno
wskazany                                    i upoważniony przez Burmistrza pracownik Urzędu. Na tym
zakończono.  Następnie  o  opinię  została  poproszona  Komisja  Budżetu  i  Finansów.
Makowiecki Grzegorz przedstawił, iż opinia Komisji jest pozytywna. Radni pytań nie mieli.
Przewodnicząca  odczytała  projekt  uchwały  następnie  uchwała  została  poddana  pod
głosowanie.Za  głosowało  13  radnych,  przeciw  0,  wstrzymujących  0.  Uchwała  Nr
XXXVII/254/22 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.6  Podjęcie  uchwały  w  sprawie likwidacji  sołectwa  Chodeczek  i  przyłączenia
miejscowości Chodeczek do sołectwa Brzyszewo. 

            Przewodnicząca o przedłożenie informacji w sprawie podjęcia w/w uchwały poprosiła
panią Dorotę Grabczyńską. Pani Dorota poinformowała, iż w związku z włączeniem części
miejscowości  Chodeczek  do  miasta  Chodecz  pozostała  część  została  bardzo  mało  liczna
mieszkańców  dlatego  stało  się  już  nie  celowym  utrzymywanie  tam  sołectwa.  Dlatego
przeprowadzono konsultacje społeczne,  w konsultacjach nie wziął nikt udziału w związku
z  tym  też  nikt  nie  sprzeciwił  się  likwidacji  tego  sołectwa.  Sołectwo  zostało  w  sposób
naturalny bo Ci mieszkańcy też stanowili w takim kształcie obwód do głosowania i to jest też
geograficznie  najbliższe  sołectwo,  zostaną  włączeni  do  sołectwa  Brzyszewo.  Na  tym
zakończono.  Następnie  o  opinię  została  poproszona  Komisja  Obywatelska  i  Ochrony
Środowiska. Kwiatkowska Ewa przedstawiła, iż opinia Komisji jest pozytywna. Radni pytań
nie mieli. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie uchwała została poddana pod
głosowanie.  Za  głosowało  13  radnych,  przeciw  0,  wstrzymujących  0.  Uchwała  Nr
XXXVII/255/22 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Chodecz w roku 2022.

                 Przewodnicząca o przedłożenie informacji w sprawie podjęcia w/w uchwały
poprosiła panią Anetę Szarecką. Pani Aneta poinformowała, iż Zgodnie z art. 11a ustawy z
dnia 21 sierpnia 1997 r. o ochronie zwierząt Rada Miejska wypełniając obowiązek, określa
corocznie w drodze uchwały do dnia 31 marca, program opieki nad zwierzętami bezdomnymi
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oraz  zapobiegania  bezdomności  zwierząt.  Projekt  uchwały  został  wysłany  celem
zaopiniowania  do  Powiatowego  Lekarza  Weterynarii  we  Włocławku,  Koła  Łowieckiego
„Jeleń”  w  Chodczu,  Koła  Łowieckiego  „Darzbór”,  Koła  Łowieckiego  „Łoś”,  oraz  Koła
Łowieckiego  „Sarna”  oraz  do  różnych  instytucji,  które  w  statucie  mają  opiekę  nad
zwierzętami. Nie wniesiono do programu żadnych uwag. W związku z powyższym przyjmuje
się za zasadne podjęcie niniejszej uchwały.  Na tym zakończono.  Następnie o opinię została
poproszona Komisja Obywatelska i Ochrony Środowiska. Kwiatkowska Ewa przedstawiła, iż
opinia  Komisji  jest  pozytywna.  Radni  pytań  nie  mieli.  Przewodnicząca  odczytała  projekt
uchwały  następnie  uchwała  została  poddana  pod  głosowanie.  Za  głosowało  13  radnych,
przeciw  0,  wstrzymujących  0.  Uchwała  Nr  XXXVII/256/22  została  podjęta  i  stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.  8  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  wykazu  kąpielisk  na  terenie  Miasta  i
Gminy Chodecz oraz określenie sezonu kąpielowego w roku 2022.

              Przewodnicząca o przedłożenie informacji w sprawie podjęcia w/w uchwały
poprosiła panią Dorotę Grabczyńską.  Pani Dorota poinformowała,  iż na podstawie art.  37
ust.1  i  2 ustawy Prawo Wodne rada gminy ma obowiązek podjęcia corocznej  uchwały w
sprawie wykazu kąpielisk na terenie gminy oraz określenia sezonu kąpielowego. Organizator
kąpieliska wystąpił z wnioskiem o wpisanie kąpieliska do rejestru kąpielisk na rok 2022 na
terenie Miasta i  Gminy Chodecz określając dla niego termin sezonu kąpielowego. Projekt
niniejszej uchwały został wyłożony na okres 21 dni do publicznej wiadomości i zaopiniowany
przez  odpowiednie organy.  Biorąc powyższe  pod uwagę,  Burmistrz  Chodcza przygotował
projekt uchwały                        w sprawie wykazu kąpielisk na rok 2022 na terenie Miasta i
Gminy Chodecz. Następnie                         o opinię została poproszona Komisja Obywatelska
i Ochrony Środowiska. Kwiatkowska Ewa przedstawiła, iż opinia Komisji jest pozytywna.
Radni pytań nie mieli. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie uchwała została
poddana pod głosowanie. Za głosowało 13 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała
Nr XXXVII/257/22 została podjęta                               i stanowi załącznik do niniejszego
protokołu.

Ad.9  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zakresu  pomocy  obywatelom  Ukrainy  w  związku
z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa.

            Przewodnicząca o przedłożenie informacji w sprawie podjęcia w/w uchwały poprosiła
panią Dorotę Grabczyńską. Pani Dorota poinformowała, iż w art. 12 ust. 1 ustawy o pomocy
obywatelom  Ukrainy  w  związku  z  konfliktem  zbrojnym  na  terytorium  tego  państwa
postanowiono, że wojewoda może zapewnić pomoc obywatelom Ukrainy, o których mowa
w art. 1 ust. 1, polegającą na:
1) zakwaterowaniu;
2) zapewnieniu całodziennego wyżywienia zbiorowego;
3) zapewnieniu transportu do miejsc zakwaterowania;
4)  finansowaniu  przejazdów  środkami  transportu  publicznego  oraz  specjalistycznego
transportu przeznaczonego dla osób z niepełnosprawnością w szczególności do miejsc lub
pomiędzy miejscami, o których mowa w pkt 1-3;
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5) zapewnieniu środków czystości i higieny osobistej oraz innych produktów.
Gmina  ma  możliwość  wyboru  jednego  ze  wskazanych  zakresów  pomocy,  dlatego  tez
dokonano wyboru w zakresie:
1) zakwaterowania;
2) zapewnienia całodziennego wyżywienia zbiorowego.
Z kolei, w ust. 4 postanowiono, że jednostka samorządu terytorialnego, związek jednostek
samorządu  terytorialnego  lub  związek  metropolitalny,  z  własnej  inicjatywy  i  w  zakresie
posiadanych środków, może zapewnić pomoc obywatelom Ukrainy, o których mowa w art. 1
ust.  1.  Natomiast zgodnie z ust.  5 – zakres pomocy określa w uchwale organ stanowiący
jednostki samorządu terytorialnego, związku jednostek samorządu terytorialnego lub związku
metropolitalnego.  Formy  i  tryb  udzielania  pomocy  określa  właściwy  organ  wykonawczy
danej jednostki lub związku. W ocenie radnych gmina posiada możliwości udzielenia pomocy
obywatelom Ukrainy w zakresie zakwaterowania i zapewnienia całodziennego wyżywienia
zbiorowego.  Stąd wskazane dwie formy pomocy mogą być realizowane przez gminę. Na
dzień  podjęcia  uchwały  gmina  ma  możliwość  zapewnienia  pomocy,  w  zależności  od
możliwości  finansowych.  O formach tych pomocy i  trybie  (wnioskowym) rozstrzygnie  w
stosownym  akcie  prawnym  organ  wykonawczy,  czyli  Burmistrz  Chodcza.  Na  tym
zakończono. Następnie                       o opinię została poproszona Komisja Obywatelska i
Ochrony Środowiska.  Kwiatkowska  Ewa przedstawiła,  iż  opinia  Komisji  jest  pozytywna.
Radni pytań nie mieli. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie uchwała została
poddana pod głosowanie. Za głosowało 13 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała
Nr XXXVII/258/22 została podjęta                          i stanowi załącznik do niniejszego
protokołu.
 
Ad.10  Podjęcie  uchwały  w  sprawie przyjęcia  Gminnego  Program  Profilaktyki
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022
rok.

Przewodnicząca o przedłożenie informacji w sprawie podjęcia w/w uchwały poprosiła panią
Katarzynę  Jóźwiak.  Pani  Katarzyna  poinformowała,  iż  nowelizacja  ustawy  o  zdrowiu
publicznym oraz niektórych innych ustaw, która weszła w życie 1 stycznia 2022r. wprowadza
kilka  istotnych  zmian  dla  lokalnych  systemów  rozwiązywania  problemów  alkoholowych
i przeciwdziałania narkomanii: po pierwsze samorządy gminne są zobowiązane, nie później
niż  do  31  marca  2022r.  przyjąć  nowe,  wspólne,  gminne  programy  profilaktyki  i
rozwiązywania  problemów  alkoholowych  oraz  przeciwdziałania  narkomanii.  Po  drugie
elementem  nowych  gminnych  programów  stają  się  również  zadania  związane  z
przeciwdziałaniem uzależnieniom behawioralnym m.in. takim jak: uzależnienie od komputera
i gier komputerowych, siecioholizm, fonoholizm, bigoreksja, zakupoholizm. Stanowi o tym
art. 4¹  ust. 2 5 ustawy                   z dnia 26 października 1982r. o wychowaniu w trzeźwości i
przeciwdziałaniu  alkoholizmowi,  który  mówi:  ,,  prowadzenie  profilaktycznej  działalności
informacyjnej  i  edukacyjnej  oraz  działalności  szkoleniowej  w  zakresie  rozwiązywania
problemów alkoholowych, przeciwdziałania narkomanii oraz uzależnieniom behawioralnym,
w  szczególności  dla  dzieci      i  młodzieży,  w  tym  prowadzenie  pozalekcyjnych  zajęć
sportowych, a także działań na rzecz dożywiania dzieci uczestniczących w pozalekcyjnych
programach  opiekuńczo  -  wychowawczych  i  socjoterapeutycznych.  Na  tym  zakończono.
Następnie  o  opinię  została  poproszona  Komisja  Obywatelska  i  Ochrony  Środowiska.
Kwiatkowska Ewa przedstawiła, iż opinia Komisji jest pozytywna.  Radni pytań nie mieli.
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Przewodnicząca  odczytała  projekt  uchwały  następnie  uchwała  została  poddana  pod
głosowanie.Za  głosowało  13  radnych,  przeciw  0,  wstrzymujących  0.  Uchwała  Nr
XXXVII/259/22 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.  11  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Strategii  rozwiązywania  problemów
społecznych w Gminie Chodecz na lata 2022 – 2032.

Przewodnicząca o przedłożenie informacji w sprawie podjęcia w/w uchwały poprosiła panią
Katarzynę  Jóźwiak.  Pani  Katarzyna poinformowała,  iż  konieczność  opracowania  Strategii
Rozwiązywania Problemów Społecznych wynika wprost z art. 17 ust. 1 pkt 1 ustawy z dnia
12 marca 2004 r. o pomocy społecznej. Strategia pozwoli na racjonalizację lokalnej polityki
społecznej.  Dokument wyznacza cele  strategiczne i  działania,  których wdrożenie powinno
w  znaczny  sposób  przyczynić  się  do  rozwiązania  wielu  problemów  społecznych
i  zminimalizować  ich  skutki.  Strategia  stanowi  zatem podstawę  do realizacji  stosunkowo
trwałych wzorów interwencji społecznych, które mają przyczynić się do poprawy warunków
życia mieszkańców, w szczególności tych, którzy są zagrożeni marginalizacją i wykluczeniem
społecznym, i doprowadzić do integracji społecznej. Strategia stanowi materiał wyjściowy do
opracowania  szczegółowych  programów  i  projektów  pomocy  społecznej.  Skuteczność
wyznaczonych  w  niej  działań  pomocowych  będzie  zależała  zarówno  od  posiadanych
i pozyskanych przez gminę środków finansowych, jak i szerokiej, aktywnej i skoordynowanej
współpracy przedstawicieli  administracji  samorządowej  i  partnerów społecznych.  Na  tym
zakończono.  Następnie  o  opinię  została  poproszona  Komisja  Obywatelska  i  Ochrony
Środowiska. Kwiatkowska Ewa przedstawiła, iż opinia Komisji jest pozytywna. Radni pytań
nie mieli. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie uchwała została poddana pod
głosowanie.Za  głosowało  13  radnych,  przeciw  0,  wstrzymujących  0.  Uchwała  Nr
XXXVII/260/22 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

 Ad. 12 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta
i Gminy Chodecz na rok 2022.

            Przewodnicząca o przedłożenie informacji w sprawie podjęcia uchwały zmieniającej
uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Chodecz na rok 2022 poprosiła Panią
Skarbnik. Pani Monika udzieliła informacji, iż w toku realizacji budżetu na 2022r. dokonuje
się  następujących  zmian  zarówno  po  stronach  dochodów  jak  i  wydatków.  W  związku
z podpisaniem porozumienia w dniu 25 lutego 2022r. dotyczącego zwrotu rekompensaty w
części stanowiącej zwrot utraconych przychodów z tytułu stosowania ustawowych uprawnień
do  ulgowych  przejazdów  w  publicznym  transporcie  zbiorowym  w  kwocie  4.000,00  zł.;
wprowadza się po stronie dochodów i wydatków w rozdziale Drogi publiczne gminne kwotę
955.000,00 zł. jest to dofinansowanie z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na przebudowę
drogi  gminnej  w  miejscowości  Kromszewice  gmina  Chodecz;  pismem  od  wojewody
kujawsko-pomorskiego  w  Bydgoszczy  zwiększa  się  dotację  w  rozdziale  75011  Urzędy
Wojewódzkie                   w kwocie 3.780,01 zł. w związku z rozliczeniem dotacji na zadania
z zakresu spraw obywatelskich  na podstawie ilości  spraw wykonanych do końca grudnia
2021r.;  pismem od ministra  finansów została  zwiększona ze  środków rezerwy subwencja
oświatowa w kwocie 15.227,00 zł. powyższa kwota została przeznaczona z tytułu wsparcia
szkół  w zakresie  zorganizowania  dodatkowych zajęć  specjalistycznych  z zakresu pomocy
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psychologiczno  –  pedagogicznej;  pismem  od  ministra  finansów  została  zmniejszona
subwencja  ogólna  oświatowa  o  kwotę  39.360,00  zł.;  pismem  od  wojewody  kujawsko-
pomorskiego w Bydgoszczy została zwiększona dotacja w rozdziale Przedszkola w kwocie
174.696,00 zł. z przeznaczeniem na realizację zadań w zakresie wychowania przedszkolnego;
pismem od wojewody kujawsko-pomorskiego w Bydgoszczy zwiększono dotację w rozdziale
Realizacja zadań wymagających stosowania specjalnej organizacji nauki i metod pracy dla
dzieci w przedszkolach w kwocie 3.012,00 zł. ; pismem od wojewody kujawsko-pomorskiego
zwiększono  dotację  pomoc  materialna  dla  uczniów  w  kwocie  105.000,00  zł.  z
przeznaczeniem na dofinansowanie świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym
dla  uczniów.  Wprowadzono  nowe  zadanie  inwestycyjne  przebudowa  drogi  gminnej  nr
191347C w miejscowości Kromszewice gmina Chodecz w łącznej kwocie 1.910.000,00 zł.
pozostałe przesunięcia po stronie wydatków spowodowane są bieżącą działalnością jednostek
organizacyjnych, w związku z tym dochody wzrosły nam do 41.941.430,93 zł. wydatki do
39.800.636,13  zł.  Na  tym  zakończono.  Następnie  o  opinię  została  poproszona  Komisja
Budżetu  i  Finansów.  Radny  Grzegorz  Makowiecki  przedłożył  informację,  iż  opinia  jest
pozytywna.  Pytań  radni  nie  mieli.  Przewodnicząca  odczytała  projekt  uchwały  następnie
uchwała  została  poddana pod głosowanie.  Za  uchwałą  głosowało  13  radnych,  przeciw 0,
wstrzymujących  1.  Uchwała  Nr  XXXVII/261/22  została  podjęta  i  stanowi  załącznik  do
niniejszego protokołu.

Ad.  13 Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Miasta i Gminy Chodecz na lata 2022-2033.

          Przewodnicząca o przedłożenie informacji dotyczącej podjęcia uchwały poprosiła Panią
Skarbnik.  Pani Monika Matuszewska poinformowała,  iż niniejszą uchwałą wprowadza się
zmiany do uchwały budżetowej na rok 2022 dotyczącą dochodów i wydatków jak i również
zadań  inwestycyjnych  dokonuje  się  zmian  w  załączniku  nr  1  i  2.  Zmiany  polegają  na
zwiększeniu dochodów do kwoty 41.941.430,93 zł. i wydatków do kwoty 39.800.636,13 zł.
jak i również na zmianie realizacji zadań inwestycyjnych na łączną kwotę 14.795.550,00 zł.
Na  tym  zakończono.  O  opinię  została  poproszona  Komisja  Budżetu  i  Finansów.  Radny
Grzegorz Makowiecki przedłożył informację, iż opinia jest pozytywna. Radni pytań nie mieli.
Przewodnicząca  odczytała  projekt  uchwały  następnie  uchwała  została  poddana  pod
głosowanie.  Za  głosowało  13  radnych,  przeciw  0,  wstrzymujących  0.  Uchwała  Nr
XXXVII/262/22 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.14 Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  nr  XXIV/179/21  Rady  Miejskiej
w Chodczu z dnia 28 stycznia 2021r. w sprawie ustalenia cen biletów, opłat i uprawnień
do  bezpłatnych  przejazdów  w  przewozie  autobusami  w  publicznym  transporcie
zbiorowym organizowanym przez Miasto i  Gminę Chodecz oraz w sprawie ustalenia
Regulaminu przewozów w tym transporcie.

 

          Przewodnicząca  o  przedłożenie  informacji  dotyczącej  podjęcia  uchwały
poprosiła  Panią Dorotę Grabczyńską.  Pani  Dorota  poinformowała,  iż  konieczność  zmiany
uchwały w zakresie cennika biletów wynika z wniosku PKSu o podwyższenie opłat. Zmianie
ulegają  ceny  biletów  jednorazowych  i  ceny  biletów  miesięcznych.  Na  tym  zakończono.
Następnie o opinię została poproszona Komisja Budżetu i Finansów. Makowiecki Grzegorz
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przedstawił,  iż  opinia  Komisji  jest  pozytywna.  Radni  pytań  nie  mieli.  Przewodnicząca
odczytała projekt uchwały następnie uchwała została poddana pod głosowanie. Za głosowało
13  radnych,  przeciw  0,  wstrzymujących  0.  Uchwała  Nr  XXXVII/263/22  została  podjęta
i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.15   Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  Nr  XXII/154/2020  Rady  Miejskiej
w Chodczu z dnia 25 listopada 2020r. w sprawie zmiany określenia metody ustalenia
opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  oraz  stawki  opłaty  za
gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  a  także  zwolnienia  w  części  z  opłaty  za
gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  właścicieli  nieruchomości  zabudowanych
budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących odpady biodegradowalne
stanowiące  odpady  komunalne  w  przydomowych  kompostownikach  oraz  określenia
górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie
odbierania                            i unieszkodliwiania odpadów komunalnych oraz opróżniania
zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych.

          Przewodnicząca o przedłożenie informacji dotyczącej podjęcia uchwały poprosiła Panią
Lidię Chodorek. Pani Lidia poinformowała, iż Podstawą prawną podejmowanej uchwały jest
art. 6j ust. 3b ustawy z dnia 13 września 1996r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminach,
który stanowi, że rada gminy uchwala ryczałtową stawkę opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi nie wyższą niż 10 % przeciętnego miesięcznego dochodu rozporządzalnego na
1  osobę  ogółem  za  rok  od  domku  letniskowego  na  nieruchomości  albo  od  innej
nieruchomości  wykorzystywanej  na  cele  rekreacyjno  –  wypoczynkowe. Przeciętny
miesięczny  dochód  rozporządzalny  na  1  osobę  ogółem  w  2021  r.  wynosi    2061,93  zł
(Obwieszczenie Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego z dnia  30 marca 2022 r.) Zgodnie
z art. 6k ust. 3 ustawy, który stanowi, że rada gmin określi stawki opłaty podwyższonej za
gospodarowanie  odpadami  komunalnymi,  jeżeli  właściciel  nieruchomości  nie  wypełnia
obowiązku zbierania odpadów komunalnych w sposób selektywny, wysokości nie niższej niż
dwukrotna wysokość i  nie wyższej niż czterokrotna wysokość stawki ustalonej przez radę
gminy odpowiednio na podstawie ust.  1 albo w art.  6j  ust.  3b. Niniejszy projekt uchwały
przewiduje stawkę opłaty podwyższonej w wysokości dwukrotności stawki określonej w § 3
ust. 1. Uzasadnienie wartościowe zmiany stawek wynika z obligatoryjnych zmian kosztów
planowanych na rok 2022 tj.: z tytułu zmiany ceny stawki za 1 Mg odpadów komunalnych
wynikającej z przetargu na rok 2022 o 12 % w stosunku do cen z ubiegłego roku tj. z ceny
625 zł na 700 zł za 1 Mg szacunkowy roczny koszt odbioru i zagospodarowania odpadów
bazując na ilości odebranych odpadów z roku 2021 tj. 828 Mg będzie wynosił około 580.000
zł.  Biorąc  pod  uwagę  ilość  działek  zadeklarowanych  (tj.  1390)   kwota  rocznej  opłaty
powinna  średnio  wynosić  około  420  zł  od  1  domku  lub  innej   nieruchomości
wykorzystywanej  na  cele  rekreacyjno  –  wypoczynkowe. Po  analizie  kosztowej  oraz
dostosowując  się  do  przytoczonych  powyżej  przepisów  ustawy  proponuje  się  przyjęcie
przedstawionej  w  projekcie  uchwały   stawki  opłaty  ryczałtowej  w  wysokości  205,00  zł.
Biorąc  powyższe  pod  uwagę  podjęcie  uchwały  jest  uzasadnione.  Na  tym  zakończono.
Następnie o opinię została poproszona Komisja Budżetu                   i Finansów. Makowiecki
Grzegorz  przedstawił,  iż  opinia  Komisji  jest  pozytywna.  Radni  pytań  nie  mieli.
Przewodnicząca  odczytała  projekt  uchwały  następnie  uchwała  została  poddana  pod
głosowanie.  Za  głosowało  13  radnych,  przeciw  0,  wstrzymujących  0.  Uchwała  Nr
XXXVII/264/22 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
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Ad.16 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.

          Przewodnicząca  o  przedłożenie  informacji  dotyczącej  podjęcia  uchwały
poprosiła Panią Dorotę Grabczyńską.  Pani Dorota poinformowała,  iż  wpłynęła do Urzędu
Miasta i Gminy Chodecz i do Rady petycja w sprawie planowanej inwestycji polegającej na
budowie  obiektu  handlowo  –  usługowego  Dino  na  tzw.  osiedlu  leśnym.  Petycja  była
przedmiotem rozpatrywania na Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Komisja postanowiła nie
uwzględniać petycji, teraz kolejnym etapem powinno być podjęcie w tym zakresie uchwały
przez radę miejską dlatego podjęcie tej uchwały jest zasadne. Na tym zakończono. Następnie
o opinię została poproszona Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. Łuczak Roman przedstawił,
iż opinia Komisji jest pozytywna.  Radni pytań nie mieli. Przewodnicząca odczytała projekt
uchwały  następnie  uchwała  została  poddana  pod  głosowanie.  Za  głosowało  12  radnych,
przeciw  0,  wstrzymujących  1.  Uchwała  Nr  XXXVII/265/22  została  podjęta  i  stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. 17 Interpelacje i zapytania  radnych.

           Radni nie zgłaszali interpelacji.

Ad. 18 Sprawy bieżące  i  wolne wnioski.
    
           Nikt z obecnych na sali nie zgłaszał żadnych spraw bieżących ani wniosków. 

Ad. 19  Zakończenie  obrad  sesji.

          Przewodnicząca Rady Miejskiej powiedziała, iż zamyka obrady XXXVII sesji Rady
Miejskiej  w  Chodczu  i  dziękuje  za  przybycie  radnym  oraz  pozostałym  gościom.  Sesja
zakończyła się o godz. 14:10. 

                                                                                                      Przewodniczący 
                                                                                Rady Miejskiej

                                                                                 Anna Twardowska

Sporządziła:
Łukaszewicz Daria
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